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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro sport a volný čas ZHMP   

ZÁPIS z 3. jednání 

Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 18. 5. 2023 ve 13:00 hod. 

místnost č. 349, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Mariana Čapková, MBA, Mgr. David Bodeček, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, Jan Hušbauer, Mgr. Pavel 

Mareš, Stanislav Nekolný, MBA, David Skála, Jan Stárek, PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D.  

Omluveni: David Dušek, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D.  

Nepřítomni:   

Hosté: Mgr. Lenka Němcová, ředitelka SML MHMP, Mgr. Luboš Čuta, vedoucí oddělení volného času, Mgr. 
Michaela Knappová, , Ivo Jebousek, předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro sport, , Alena Melzerová,    

Jednání řídil: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP      

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání, schválení zápisu z předcházejícího jednání a volba ověřovatele zápisu  

3. Tisk Z-11222 k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory využití volného času dětí a mládeže 
pro rok 2023 

4. Tisk Z-11202 k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze 
pro rok 2023 

5. Různé 

6. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Jednání zahájila předsedkyně ve 13:00 h a přivítala přítomné členy a hosty. Informovala členy, že dva členové komise 
se z jednání řádně omluvili a konstatovala, že Výbor pro sport a volný čas ZHMP (dále jen „výbor“) je 
usnášeníschopný. 

2. Schválení programu jednání, schválení zápisu z předcházejícího jednání a volba ověřovatele zápisu  

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
Předsedkyně přednesla navrhovaný program jednání. Jako ověřovatele zápisu navrhla Ing. Zdeňka Kováříka. 
Předsedkyně vyzvala členy k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu. 

Usnesení č. U-VSV-0014 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
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1.  navržený program jednání 

2.  zápis z 2. jednání Výboru pro sport a volný čas ZHMP ze dne 13. 4. 2023 

3.  ověřovatele zápisu, jímž byl zvolen Ing. Zdeněk Kovářík 

3. Tisk Z-11222 k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory využití volného času dětí a mládeže pro 
rok 2023 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
Předsedkyně předala slovo Mgr. Luboši Čutovi, který členům představil postup pro vyhodnocení žádostí v Programu 
podpory využití volného času dětí a mládeže na rok 2023. Sdělil členům, že při hodnocení přijatých žádostí se odbor 
SML MHMP řídí podmínkami výše uvedeného programu.  
 
Následně zahájila diskuzi k tomuto bodu. Ing. Zdeněk Kovářík v diskuzi uvedl, že pro posouzení výborem by bylo 
vhodné, pokud by podklady k jednání obsahovaly souhrnnou informaci o tom, jakou výši dotace obdrží jednotliví 
žadatelé souhrnně, včetně platného názvu a identifikace žadatele (IČO), na což Mgr. Luboš Čuta uvedl, že tyto údaje 
jsou již uvedeny v předloženém materiálu, konkrétně v příloze k usnesení s tím, že budou na základně tohoto 
podnětu doplněny o identifikaci žadatele. Následně proběhla krátká diskuze členů na složením Komise Rady hl. m. 
Prahy pro mimoškolní vzdělávání a výchovu a jejich případný střet zájmů. V závěru diskuze byl Mgr. Luboš Čuta 
dotázán, zda byla při hodnocení žádostí u žadatelů zohledněna podpora v předcházejících letech, na což Mgr. Luboš 
Čuta uvedl, že se takové zohlednění nenachází v hodnotících kritériích, na základě kterých se hodnocení provádí.  
 
Předsedkyně vyzvala členy, aby před hlasováním o usnesení nahlásili případný střet zájmů. Všichni členové prohlásili, 
že se ve střetu zájmů u tohoto bodu jednání nenacházejí. 
 
Předsedkyně vyzvala členy k hlasování o návrhu usnesení. 

Usnesení č. U-VSV-0015 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

znění tisku Z-11222 k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory využití volného času dětí a 
mládeže na rok 2023 dle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 0, proti: 7, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Tisk Z-11202 k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro 
rok 2023 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
Předsedkyně předala slovo Zdeňku Hübnerovi, který členům představil postup pro vyhodnocení žádostí v Programu 
podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze pro rok 2023. Sdělil členům, že při hodnocení přijatých žádostí se odbor 
SML MHMP řídí podmínkami výše uvedeného programu. Představil stručně celkový postup hodnocení, který se 
kromě výše uvedeného programu řídí Pokynem ředitelky odboru SML MHMP č. 1/2023, jehož součástí je také 
jmenovací listina hodnotitelů jednotlivých opatření. 
 
Následně zahájila diskuzi k tomuto bodu. Zdeněk Kovářík v diskuzi uvedl, stejně u předcházejícího bodu jednání, že 
pro posouzení výborem by bylo vhodné, pokud by podklady k jednání obsahovaly souhrnnou informaci o tom, jakou 
výši dotace obdrží jednotliví žadatelé souhrnně, včetně platného názvu a identifikace žadatele (IČO), na což Zdeněk 
Hübner uvedl, že tento přehled bude zpracován a bude tvořit přílohu č. 3 k usnesení. Dále se Zdeněk Kovařík dotázal, 
kteří žadatelé obdrželi v návrhu dotace plnou výši z požadované částky po hl. m. Praze a z jakého důvodu. Zdeněk 
Hübner odpověděl, že plnou výši podpory obdrželi žadatelé a projekty navržené k poskytnutí podpory v Opatření II. 
Investice do sportovních zařízení, a to z důvodu, že projekty vykazují vysokou stavební připravenost a žadatelé měli 
za povinnost při žádostí doložit povinnou finanční spoluúčast ve výši 20 % z celkových nákladů, a byli tedy schopni, v 
případě poskytnutí dotace, investiční akci realizovat do 31. 12. 2023. Dále obecně plnou výši podpory získali ve 
zbývajících opatřeních žadatelé a projekty, které při provedeném hodnocení a návrhu výše dotace dosáhly 
maximálního stanoveného limitu maximální výše dotace v souladu s podmínkami programu. Dále se Zdeněk Kovářík 
dotázal, zda jsou některé z podpor poskytovány v režimu de minimis a jak je tato informace v předloženém materiálu 
zaznamenána. Zdeněk Hübner za zpracovatele tisku uvedl, že všechny dotace, týkající předloženého tisku, nejsou 
poskytnuty v režimu de minimis a tato skutečnost je v materiálu uvedena souhrnně v důvodové zprávě a ve znění 
Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace, která tvoří přílohu k usnesení. Stanislav Nekolný se dotázal, 



 

TED 8.5.0.8 Strana 3 
 

proč a z jakého důvodu byly vyřazeny z dotačního řízení subjekty v Opatření III. Provoz sportovního zařízení. Zdeněk 
Hübner uvedl, že se jednalo ve všech případech o vyřazení žádostí z formálních důvodu pro nesplnění podmínek 
programu a tzv. neodstranitelné vady žádosti. V závěru diskuze byl Zdeněk Hübner dotázán, zda byla při hodnocení 
žádostí u žadatelů zohledněna podpora v předcházejících letech, na což Zdeněk Hübner uvedl, že se takové 
zohlednění nenachází v hodnotících kritériích, na základě kterých se hodnocení provádí.  
 
David Bodeček členy informoval o dopisu, který obdržel od Jiřího Touška, který zastupuje žadatele Basket Slovanka, 
z.s., ve kterém sděluje, že se neoficiální cestou dozvěděl o navrhované výši dotace na jím pořádanou sportovní akci a 
žádá o navýšení této dotace. Předsedkyně uvedla, že tuto žádost taktéž obdržela a pozastavila se na tím, jakým 
způsobem mohl žadatel obdržet tuto informaci v průběhu neveřejného řízení a vyslovila přání, aby do budoucna bylo 
takovým únikům informací zamezeno. 
 
Předsedkyně vyzvala členy, aby před hlasováním o usnesení nahlásili případný střet zájmů. Všichni členové prohlásili, 
že se ve střetu zájmů u tohoto bodu jednání nenacházejí. 
 
Předsedkyně vyzvala členy k hlasování o návrhu usnesení. 

Usnesení č. U-VSV-0016 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

znění tisku Z-11202 k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory sportu a tělovýchovy v 
hlavním městě Praze pro rok 2023 dle přílohy č. 2 tohoto usnesení 

5. Různé 

Předsedkyně uvedla, že termín příštího jednání je naplánován na 8. 6. 2023 ve 14:00 h. Hlavním bodem jednání bude 
příprava znění Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024 a aktualizace Zásobníku 
investičních projektů hl. m. Prahy v oblasti sportu. 

6. Závěr 

Předsedkyně poděkovala členům komise za účast na jednání a ve 15:00 h ukončila jednání. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. Zdeněk Kovářík, radní Ing. Zdeněk Kovářík  

Zapsal: Bc. Zdeněk Hübner, vedoucí oddělení sportu   

Ing. Mariana Čapková, MBA 
předsedkyně Výboru pro sport a volný čas 

ZHMP 
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